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Interpelacja

W sprawie podpisania umowy na realizację,lządowego programu,oCryste
powietrze''z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
(WT'OŚiGW) w Katowicach.' program,oCzyste Powietrze" od niemal roku funkcjonuje w Polsce. Do tej Pory jedYną

mozliwoścĘ skorzystania z dotacji przezMieszkńców Czechowic-Dziedzic bYło

wypełnienigwniosku ptzezformularz internetowy, przesłanie wniosku listownie., bądŹ

pÓ$rr"rskładanie wniosków z udztńemwykwalifikowanego a§ystenta w WPOŚiCW w

i<atowicachorazBielsku-Białej. Mimo to samodzielne wypełnianie wniosków skutkowało

częstymi błędami, a mozliwość skorzystania z pomocy asystenta wiąze się z ogromnYmi

kolejkami.
Ten stan rzeczy się zmienił, poniewaz powstała możliwość podpisania umowY z

WFośiGW w Katowicach, na podstawie któ.€j oddelegowani pracownicy Urzędu Miejskiego

mogą przyjmować i pomagać w wypehrieniu wniosków Mieszkńcom Czechowic-Dziedzic.
razav a"ión zwłoki w podpisaniu takiej umowy, to z jednej strony utrudnianie Mieszkńcom
mozliwości korzystaniaz,,Czystego Powietrza", z drugiej zaś stawianie pod makiem

zapytańaprawdziwych intencji Gminy w walce ze smogiem,
NJezy przy tym przypomnieć,naczympolega pro$źrm ,,Czyste PoWietrZe". JeSt tO

mozliwość *y.t 6rriu doiacji-bezzrrwotnej w wysokości nawet do 50 Ws.ń, oraz uzYskania

niskooprocentowanego kredyty w tej sarnej lorocie. Dotacja moze pokrywaĆ zarówno

wymianę żxódełciepła,.jat i możliwość docieplenia domów poprzezwymiar_rę dachóą okien

i elewacji. Co zatym idzie program,,Czyste Powietrze" jest pierwszym tego typu

przedsięwzięciem, którego budzet szacowany w skali całego lraju wynosi Ponad 100

miliardów ńiprzy pełnym zaalgńowaniu uprawnionych podmiotów moze rea]nie wPłYnąó

na stan ftrszego powietrza.
Cechą dobrego gospodarza jest wspieranie mieszkńców. W tym przypadku wsParcie

ułatwi pozyskanie SńatOw na inwestycje, których efektem będzię poprawa jakoŚci powietrza.

Dzińańańkie powinny być priorytetem i wspólnątroską. W związku z powyższym aPeluję

do Mariana głaóhuą burmistrza Czechowic-Dziedzic o bezzwłocme podpisanie umowY na

realizĄę progmmu,,Czyste Powietrze" w naszej Gminie.

Zpowńańem
Wojciech Leśny
Radny Rady Miejskiej
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